
 
 
  1 (3) 
 

styrelsen@4ways.se  http://www.4ways.se 

 
 Styrelseprotokoll nr: 68 
 Tid:  2020-09-16 kl. 19:00.  
 Plats: Online via Skype på grund av covid-19 pandemin. 

Närvarande:  Ulf, Per, Ludvig, Christoffer, Robin,  
Marie-Louise och Linda.  

      
1 VÄLKOMMEN: 

 
 

Ordförande Ulf Holmberg hälsade välkomna och öppnade Skype-
mötet.  

2 DAGORDNING 
a. Nya frågor 
b. Godkännande av 

dagordningen 

 

 
Inga nya frågor.  
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Per valdes till justerare.  

4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL: 
 

Föregående protokoll från den 10 juni 2020 godkänns och läggs till 
handlingarna.   

5 SKRIVELSER: 
a.  

 
 
 

b.  

 
Avtalet med Kristianstad kommun om nyttjanderätt till marken på 
den asfalterade ”idran” och marken vid boulebanan är klart för på-
skrift. Dock har inte avtalet skrivits på då det står att marken får 
nyttjas i befintligt skick. Det finns inga pengar till asfaltering.  
Det har inkommit ett förslag från en medlem med önskemål om 
samordnat inköp av rensning av stenkistorna för dagvatten.  

6 EKONOMI: 
a. Balansrapport 
 
 
b. Medlemssituationen 

 

c. Konfirmering av per 
capsulam 

 
 

  
Sedan sist har det varit några utgifter i form av material till bänkar 
vid lekplatsen och en liten ersättning till de som gjort dem.  
Behållningen är 15995,28 kr, vilket ger en vinst på 2363 kr.  
I augusti blev ytterligare ett hushåll medlem i villaföreningen, så nu 
ligger vi på samma nivå som ifjol.  
Konfirmerar beslutet som tagits per capsulam avseende material-
kostnaden för två bänkar till lekplatsen på 1885 kr samt 500 kr var-
dera till Bertil Carlsson och Bengt Månsson som byggt bänkarna.  

7 BESLUTADE MEN EJ GE-
NOMFÖRDA PUNKTER. 

Gaturepresentanterna har kommit med förslag på en arbetsbe-
skrivning som lyder: 
Gaturepresentantens funktion är att 

• Vara en länk mellan boende på gatan och styrelsen vilket 
kan uttryckas genom  

• att dela ut och ta emot information samt i förekommande 
fall informera styrelsen om idéer, förslag och synpunkter 
från medlemmarna på gatan. 
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• att besöka och välkomna nyinflyttade och på så sätt infor-
mera om villaföreningen.  

Beslut tas om att fastställa denna arbetsbeskrivning. Arbetsbeskriv-
ningen läggs upp på vår hemsida. Gaturepresentanterna får och 
vars ett exemplar.  

8 FRÅGOR FRÅN MEDLEM-
MAR MM 

a.  
 
 

b.  
 
 

 

 
 
En medlem har efterfrågat samordnat inköp av tjänst, rensning av 
stenkistor. Beslut om att Ulf skickar ut en förfrågan till medlem-
marna. Om intresse finns får prisuppgifter kollas upp.  
Per tar upp om vi ska sätta upp skyltar på de nygjorda bänkarna 
med villaföreningens namn samt vem som tillverkat dem. Beslut 
om 5 skyltar, en till anslagstavlan vid boulebanan samt en till varje 
bänk. Ulf kollar med tillverkarna om de vill att deras namn ska stå 
med på skyltarna. Per beställer skyltar.  

9 INVENTERING AV AKTU-
ELLA ÄRENDEN 

a.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

b.  
 

c.  
 
 
 

d.  
 

i.  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Dags för höststädning. Datum bestäms till den 17 oktober, med 
start kl 10:00. Efter städningen har vi en liten fika. Arbetsutskottet 
får i uppdrag att fixa fika samt även köpa in sopsäckar. I samband 
med fikan har vi ett lotteri med 3 vinster, Ulf kollar upp och fixar 
detta.  
Vi får fördela uppgifterna på de som kommer till höststädningen. 
Det som framförallt ska göras är att rulla in mattorna vid stranden 
samt samla skräp längs gatorna och gångstigarna. Om vi ska räfsa 
löv/barr/kottar från boulebanan och fotbollsplanen diskuteras. Kan 
göra en påtryckning på kommunen så att de kanske göra det, an-
nars kan eventuellt Ludvig låna en traktor för att underlätta arbe-
tet.  
Behov av gallring i områdena mellan gatorna, detta är anmält till 
kommunen men ej utfört. Ärendet hålls därför öppet.  
Önskemål om belysning vid lekplats och boulebanan är anmält till 
kommunen som Medborgarförslag, behandlades i kommunfull-
mäktiges möte den 23 juni och hänsköts då till Tekniska nämnde 
för vidare handläggning. Således avslutas inte denna punkt utan 
hålls öppen tills belysningen är på plats.  
Planerna angående ”idran”, ska där vara en skatebana och/eller 
basketplan? 
Efter föregående möte har en projektgrupp bildats, vilken består 
av Daniel Midtorn (projektledare), Ludvig Hallberg, Mikaela Mid-
torn, Christoffer Cardling och Gustav Zimmer. Oklart om hur pla-
nen ska användas/delas upp.  
Synpunkter har kommit upp som till exempel att en skateanlägg-
ning kommer att låta mycket och eventuellt störa de som bor 
närmast liksom att det eventuellt kommer att locka till sig lite äldre 
ungdomar från andra delar av byn som skrämmer de yngre barnen. 
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ii. 
 
 
 
 
 
 

e.  
 
 

Just i dagarna har det också framkommit att man har stora påtryck-
ningar på Kristianstad kommun om att anlägga en skatebana inne i 
centrum i närheten av bowlingbanan. Hur påverkar det våra planer 
avseende ”idran”?  
Ludvig låter meddela idag att han inte har tid att delta i projekt-
gruppen längre.  
Christoffer önskar någon mer i projektgruppen om nu Ludvig slu-
tar.  
Kristianstad kommun har meddelat att de inte har budgeterade 
medel för att asfaltera marken. För att vi ska ha en chans till detta 
eventuellt nästa år krävs det att vi lämnar in ett Medborgarförslag.  
Beslut idag om att låta projektgruppen vara vilande så länge och 
avvakta besked om asfaltering och avvakta med att skriva under 
nyttjandeavtalet som innebär att ta över ”idran” i befintligt skick. 
Bordlägger frågan tills besked om asfaltering av idran inkommit.. 
Coyard, appen för grannsamverkan, har fått en ny medlem och är 
nu uppe i 22 medlemmar. Fortsätter med appen för senare utvär-
dering.  

   

10 VÅRA AMBITIONER 
 

Fortsätta främja boendet i området.  

11 NÄSTA MÖTE Nästa möte blir den 18 november kl 19:00. 
 

12 AVSLUTNING Mötet avslutas.  
 
 
 
Åhus den 16 september 2020 
 
Linda Torstensson      
Linda Torstensson, Sekreterare       
 
Justeras: 
Ulf Holmberg                  Per Faust     
Ulf Holmberg, Ordförande   Per Faust 
 
 


